
1 

Verslag gemeenteraad van 3 april 2012 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke,Greet Coucke, Claude Van 

Marcke, Maurice Vanmarcke, Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene,Gino Devogelaere, Mia Tack-

Defoirdt, Rik Colman, Dirk Tack,Pascal Desmet, Eddy Recour,  
Dolores De Vlaminck, Frank Dooms, Linda Dewaele, Albert 
Defeyter, Willy Demeulemeester, Paul Verleyen, Marnix De 
Craemer, Jacques Dewaele 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen:   
  Gemeenteraadslid: Jan Steverlynck, Anne Marie Ampe   
__________________________________________________________________________________________ 

 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 
De voorzitter Victor Gerniers vraagt naar aanleiding van het tragisch busongeval in Zwitserland op 13 
maart 2012 met 28 Belgische en Nederlandse slachtoffers om  een minuut stilte in acht te nemen. 
 
Eveneens een minuut stilte naar aanleiding van het overlijden van gewezen gemeenteraadslid en 
ereschepen Jules Pareit (+ 10 maart 2012). 
 
De voorzitter Victor Gerniers biedt  gemeenteraadslid Gino Devogelaere rouwgroeten aan  naar 
aanleiding van het overlijden van zijn moeder Ivonne Vandenbroucke, echtgenote van ereschepen 
Victor Devogelaere. 
 
De gemeenteraad houdt rechtstaande een minuut stilte. 
 

Punt 1. 
Goedkeuring verslag gemeenteraad van 6 maart 2012. 
 

Eenparig wordt het verslag van de gemeenteraadszitting van 6 maart 2012 goedgekeurd. 
 
Raadslid Frank Dooms vraagt aan de voorzitter om een mededeling te mogen doen in aansluiting met 
de vorige gemeenteraad. De voorzitter Victor Gerniers stelt raadslid voor om dit te doen bij de 
mondelinge vragen bij het einde van het openbaar gedeelte van huidige gemeenteraadszitting. 
Raadslid Frank Dooms verklaart zich hiermee akkoord. 
 
________________________________________________________________________________ 
 

Punt 2. Openbare Werken 
Wegen- en rioolwerken in de private verkaveling Ter Schabbe 

• 2.1.1. Goedkeuren tracé van de nieuw aan te leggen wegenis 

• 2.1.2. Goedkeuren bestek en plannen voor het uitvoeren van wegen- en rioolwerken 
 
Raadslid Rik Colman stelt dat zijn fractie van oordeel is dat dit een goed verkavelingsontwerp is,  
centraal gelegen,  aansluitend bij de kern van de gemeente en op een perceel dat nog weinig waarde 
heeft voor de landbouw. De verkavelaar heeft ook oog gehad voor een speelzone wat positief is. 
 
Raadslid vraagt toch aandacht voor: 

• de speelzone die aangeduid is als later te realiseren. Het is wenselijk  in de 
verkavelingsvergunning te stipuleren dat de aanleg moet gebeuren voorafgaandelijk aan de 
oplevering. Raadslid Rik Colman vraagt om dit uitdrukkelijk te notuleren in het verslag. 

 
De voorzitter  Victor Gerniers verklaart zich hiermee akkoord. 
 

• het parkeren en of de 17 parkeerplaatsen wel voldoende zullen zijn. Daarom stelt raadslid 
voor om in de vergunning op te leggen  dat naast een eigen garage met oprit ook een extra 
parkeerplaats op eigen terrein wordt voorzien. 
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De voorzitter  Victor Gerniers verklaart zich hiermee eveneens akkoord. 
 

• de afwatering en het bufferbekken gezien in de documenten van RioP – Aquafin – VWM een 
bekken met grotere capaciteit  werd gevraagd en het niet duidelijk is of in de voorliggende 
plannen daarmee rekening werd gehouden. 

 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat daaraan voldaan werd en dat er extra buffering voorzien is 
in de riolering. 
 

• het plaatsen van een omheining rond  het bufferbekken. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat dit uiteraard evident is. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of het voetpad in de verkaveling van noord naar zuid doorlopend is en 
welke voorzorgsmaatregelen er voorzien worden om de woning aan de Kalkstraat nr. 32 te 
beschermen mocht het bufferbekken toch ooit overlopen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat het voetpad inderdaad doorloopt en dat wat de 
bescherming van de woning aan de Kalkstraat nr. 32 betreft er in de verkaveling zal opgelegd worden 
om op de grens van de verkaveling U-profielen te plaatsen voor opvang van het eventueel 
overlopende water. 
 
Eenparig wordt het tracé goedgekeurd van de nieuw aan te leggen wegenis in een private verkaveling 
aan Ter Schabbe en worden het bestek en de plannen voor het uitvoeren van wegen-en rioolwerken 
in deze verkaveling goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op het openbaar onderzoek dat liep van 18 januari 2012 tot 16 februari 2012; 
Gelet op de verkavelingsaanvraag van Terra², Wilgenlaan 39, 8610 Kortemark tot het realiseren van 
een private verkaveling  in Ter Schabbe; 
Gelet op het ontwerp: bestek 04-004897 (versie B) en plannen van het uitvoeren van weg- en 
rioleringswerken in de private verkaveling – opgemaakt door  bvba Geomex uit Staden; 
Overwegende dat de wegenis uit een asfaltverharding bestaat; 
Overwegende dat aan beide zijden voetpaden voorzien zijn; 
Overwegende dat 17 parkeerplaatsen voorzien zijn. 
Overwegende dat het rioleringsstelsel van het gescheiden type is; 
Overwegende dat voldoende buffering in het rioleringsstelsel voorzien wordt voor een bui die eens in 
de 10 jaar voorkomt; om het rioleringsstelsel in de Kalkstraat zo weinig mogelijk te belasten; 
Overwegende dat  dit niet betekent dat bij een zwaardere bui er wateroverlast zal zijn: wanneer de 
buffering ontoereikend wordt, treedt de overstortconstructie in werking en wordt het teveel aan water 
afgevoerd naar de Kalkstraat via de verbindingsleiding met diameter 40cm; 
Overwegende dat zolang de maximale buffercapaciteit niet bereikt is, het afvoerdebiet beperkt wordt 
tot maximaal 11,45 l/s, en dit door een wervelventiel; 
Overwegende dat voldoende draineringsbuizen voorzien worden ter hoogte van de perceelsgrenzen 
(keermuren). 
Overwegende dat zal opgelegd worden aan de verkavelaar dat over de volledige lengte van de 
perceelsgrens van nr.32 een draineringsbuis moet aangelegd worden, en dat zal opgelegd worden dat 
het open bufferbekken waterdicht moet uitgevoerd worden; 
Overwegende dat zal opgelegd worden dat maatregelen moeten genomen worden (indien nodig een 
tijdelijke gracht) om te beletten dat tijdens de werken er wateroverlast ontstaat op perceel van nr. 32.  
Overwegende dat de bomen voorzien zijn in het beeldkwaliteitsplan (pluimes); 
Gelet op de bemerkingen, vragen, toelichting en voorstellen  tijdens de gemeenteraad; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het tracé van de nieuw aan te leggen wegenis in de private verkaveling in Ter Schabbe (Terra², 
30 loten) goed te keuren. 
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Art.2: Het ontwerp: bestek en plannen – opgemaakt door bvba Geomex, Kapelleriestraat 3, 8840 
Staden – voor het uitvoeren van de wegen- en rioolwerken goed te keuren, mits 

• in de verkavelingsvergunning te stipuleren dat de aanleg van de later te realiseren speelzone 
moet gebeuren voorafgaandelijk aan de oplevering; 

• in de vergunning op te leggen dat naast een eigen garage met oprit ook een extra parkeerplaats 
op eigen terrein wordt voorzien; 

• het plaatsen van een omheining rond het bufferbekken; 

• in de vergunning op te leggen om rond het bufferbekken U-profielen te plaatsen voor opvang van 
het eventueel overlopende water, en een bijkomende buis te voorzien als verbinding van de U-
profielen met de riolering van de Kalkstraat 

• over de volledige lengte van de perceelsgrens met nummer 32 een draineringsbuis aan te leggen 

• het bufferbekken waterdicht uit te voeren 

• tijdens de realisatie van de verkaveling de nodige maatregelen moeten genomen worden om te 
beletten dat wateroverlast ontstaat op perceel van nr.32.  

Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 

Punt 3. Sport  
Vaststellen tarieven sportkampen. 
Eenparig worden de tarieven vastgesteld voor sportkampen georganiseerd door de cluster  recreatie – 
sectie sportdienst. 

 
De gemeenteraad, 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing  van 4 mei 1998 strekkende tot het inrichten van sportkampen 
door de gemeentelijke sportdienst: vaststellen lesgeversvergoeding en deelnemersgelden, gewijzigd 
bij raadsbesluit van 13 december 2004; 
Overwegende dat de Sportdienst sportspecifieke kampen aanbiedt waarbij sport wordt gegeven en 
gecombineerd kan worden met andere activiteiten en waarbij de prijs afhankelijk is van het aanbod; 
Overwegende dat het de bedoeling is dat de organisatiekosten vergoed worden d.m.v. inning van 
deelnamegelden ; 
Gelet op het advies van de gemeentelijke sportraad uitgebracht in vergadering van 19 maart 2012; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Met ingang van heden worden de sportkampen ingedeeld in 4 categorieën. Rekening houdend 
met de kosten van de aangeboden activiteiten, worden de tarieven als volgt vastgelegd: 

 kamp 
halve dagen 

kamp  
volledige dagen 
 

Categorie Prijs week 
(5dagen) 
 

Prijs per 
dag  

Prijs week 
(5dagen) 

Prijs per 
dag 

Omni-sportkampen: 
Deelnemers krijgen tijdens het kamp allerlei 
sporten aangeboden. 
 

 
€ 25 

 
€ 5 

 
€ 50 

 
€ 10 

Combi-sportkampen: 
Deelnemers krijgen sport in combinatie met 
andere activiteiten: knutselen, dans, 
optreden, uitstappen, … 
vb: circuskamp 
 

 
 
€ 30 

 
 
€ 6 

 
 
€ 60 

 
 
€ 12 
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Thema-sportkampen: 
Deelnemers krijgen sport met een bepaald 
specifiek thema, dat tijdens de week 
meerdere keren terugkomt. 
Vb: avonturenkamp, zwemkamp, … 
 

 
 
€ 40 

 
 
€ 8 

 
 
€ 80 

 
 
€ 16 

Internaatskamp: 
Deelnemers krijgen dagvullend programma 
en blijven één of meerdere dagen 
overnachten tijdens het kamp. 
 

   
€ 120 

 
€ 24 

 
Art.2: De volgende kortingen op de vastgestelde prijzen te voorzien: 
Gezinskorting: bij meerdere inschrijvingen uit hetzelfde gezin, is er een korting van € 5 op de prijs voor 
een volledige week, halve dagen en € 10 op de prijs voor een volledige week, volledige dagen, vanaf 
het 2de kind. 
Korting bij deelname aan meerdere kampen: bij inschrijving voor meerdere kampen, in eenzelfde 
vakantieperiode, van hetzelfde kind, is er een korting van € 5 op de prijs voor een volledige week, 
halve dagen en € 10 op de prijs voor een volledige week, volledige dagen, vanaf het 2de kamp. 
Art.3: Deze tarieven vervangen worden jaarlijks geïndexeerd (met toepassing afrondingsprincipes) 
zoals voorzien in het algemeen retributiereglement van 3 juni 2008. 
Art.4: De bepalingen inzake de deelnemersgelden aan sportkampen zoals opgenomen in de 
gemeenteraadsbeslissingen van 4 mei 1998, 13 december 2004 en 3 juni 2008   worden opgeheven.    
Art.5:  Dit besluit wordt bekendgemaakt door aanplakking aan het gemeentehuis en publicatie in het 
gemeentelijke informatieblad,  de zomerkriebelkrant, de webstek.   
Art.6: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
 

Punt 4. Communicatie 
Eenparig wordt de afsprakennota 2012-2013 Digitale Regio Kortrijk goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Gelet op het voorstel van afsprakennota DRK ‘online communicatie en transacties’ 2012-2013; 
Overwegende dat deze afsprakennota de samenwerking van de intercommunale Leiedal beschrijft 
met de gemeente Anzegem voor projecten over de werking rond de gemeentelijke websites, 
‘Bedrijvengids’ en ‘MijnGemeente’ voor een periode van 2 jaar; 
Overwegende dat de samenwerking van meerdere gemeenten binnen het DRK-project een 
meerwaarde betekent op het vlak van inhoud en kostprijs; 
Overwegende dat deze overeenkomst valt onder de wederzijdse exclusieve dienstverlening van de 
intercommunale Leiedal; 
Gelet op het gemeentelijk budget; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De afsprakennota Digitale Regio Kortrijk ‘online communicatie en transacties’ 2012-2013 goed 
te keuren, met een jaarlijkse kostprijs van € 13.019,00 (met jaarlijkse indexering). 
Art.2:  Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
 

 

Punt 5. Administratieve organisatie 

Mededeling in verband met de organisatie cluster Recreatie. 
Schepen Greet Coucke geeft lezing van een nota betreffende de organisatie en interne werking van 
de cluster Recreatie. 
Raadslid Rik Colman vraagt kopie van de nota gezien er vooraf niets beschikbaar was voor de 
raadsleden en dat door de snelheid waarmee de nota werd voorgelezen het moeilijk was om te volgen 
en notities te nemen en er mogelijks addertjes onder het gras zitten. 
De voorzitter Victor Gerniers vraagt raadslid Rik Colman om voorzichtig te zijn met dergelijke 
uitspraken. 
 
Raadslid Rik Colman stelt dat hoe dan ook de Jeugddienst wordt afgebouwd van 3  naar 1 
medewerker en dat er ook afbouw is in het aanbod activiteiten gezien uit het verslag van het 
schepencollege blijkt dat er geen activiteiten meer zullen georganiseerd worden tijdens de 
herfstvakantie. Het aanbod was trouwens weinig vernieuwend. 
Schepen Greet Coucke antwoordt dat het niet correct is te stellen dat de Jeugddienst wordt 
afgebouwd. Door het feit dat er geen uitleendienst meer te verzorgen is door de Jeugddienst, gezien 
de creatie van een centrale uitleendienst en ook geen J.i.p. meer, omdat er daarvoor gewoon geen 
interesse meer bestond,  komen er minstens 13 uur per week vrij. Jeugd maakt deel uit van de cluster 
Recreatie en alle medewerkers van die cluster werken ondersteunend, dus ook voor de jeugdsector. 
Het feit dat er geen activiteiten meer zullen georganiseerd worden in de herfstvakantie vloeit voort uit 
het gegeven dat er weinig interesse was en ouders blijkbaar minder nood hebben aan opvang tijdens 
de herfstvakantie. Er wordt een verschuiving vastgesteld naar de krokusvakantie en het is dan ook 
aangewezen in te spelen op trends. Het is dus geen kwestie van weinig vernieuwing in het aanbod. 
Actueel wordt er ook een stijgende vraag vastgesteld naar sportkampen. Het gehele aanbod  gebeurt  
vanuit een projectmatige benadering met regelmatige evaluaties. 
 
Raadslid Rik Colman is van mening  dat het allemaal zeer vaag blijft en dat de werkelijkheid eigenlijk 
helemaal anders is. Raadslid vraagt ook om activiteiten te organiseren voor kinderen die minder of 
geen interesse hebben voor sport. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke wijst er op dat  iedereen het in de raad eens is dat er zo zuinig mogelijk 
moet omgesprongen worden met de financiële middelen. Een van de middelen daartoe is 
clustervorming waardoor het mogelijks  kan met minder personeel. Het is echter niet correct afbouw 
toe te schrijven aan 1 dienst. 
 
Schepen Greet Coucke stelt dat er precies een versterkende werking ontstaat vanuit de 
clusterwerking. 
 
Raadslid Marleen Titeca – Decraene verklaart dat zij veel respect heeft voor het zoeken naar 
efficiëntiewinsten en dat clustervorming daartoe kan bijdragen. Vanuit het veld bereiken raadsleden 
wel negatieve signalen. Het is toch belangrijk om met vragen van ouders ernstig  om te gaan. 
Raadslid vraagt ook inzage van het cijfermateriaal van de deelnemers aan de activiteiten en ook  van 
de wachtlijsten waar de schepen naar verwees.  

 
 

 

Punt 6. Punten gevraagd door raadsleden 
6.1. Geven van een opdracht aan Leiedal tot het opmaken van een GRUP lokaal 
bedrijventerrein in het verlengde van het bedrijventerrein “Vijverdam” te Waregem. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene stelt namens haar fractie   CD &V-Gemeentewelzijn  voor om 
opdracht te geven aan Leiedal tot het opmaken van een Gemeentelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan voor 
een lokaal bedrijventerrein in het verlengde van het bedrijventerrein “Vijverdam” (Waregem), teneinde 
een antwoord te bieden aan de behoeften van onze gemeente naar kleine bouwpercelen voor 
bedrijven in onze gemeente.  Ze dringt aan op alertheid omdat  ze zich niet van de indruk kan ontdoen 
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dat bij de voorbije besprekingen met betrekking tot een lokaal bedrijventerrein aansluitend bij de zone 
“Vijverdam” door de gemeente niet het onderste uit de kan werd gehaald. In hoeverre een lokaal 
bedrijventerrein aansluitend bij het regionale bedrijventerrein een kans maakt, is nu nog een vraag 
doch het is nu absoluut het ogenblik om dit ernstig af te toetsen en in overleg te treden met o.a. 
Monumenten en Landschappen en andere actoren bevoegd voor deze aangelegenheid. Er is ook 
vraag van bedrijven. Zolang geen plannen worden voorgelegd kan ook geen ernstig antwoord 
verwacht worden. 
 
De voorzitter Victor  Gerniers  stelt dat de gemeente al jaren streeft naar een bedrijventerrein op die 
locatie doch zonder gunstig gevolg. 
 
Schepen Claude Van Marcke verklaart aansluitend dat er al meerdere ernstige pogingen ondernomen 
werden voor toekomstige ontwikkelingen op bedoeld gebied  maar dat dit tot op heden geen resultaat 
gaf. Vandaar dat nu een lokaal bedrijventerrein Jagershoek III wordt ontwikkeld. Vervolgens geeft de 
schepen een stand van zaken van het lopende planningsproces. Met de realisatie van dit 
bedrijventerrein is meteen het grootste gedeelte van de economische behoefte ingevuld. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene repliceert dat de behoefte voor de lopende planningsprocedure 
nog niet volledig  aangewend is en dat het aansluitend nu aangewezen is om te onderhandelen over 
een lokaal bedrijventerrein bij de zone Vijverdam.  Discussie kan pas aan de hand van plannen en 
daarom is het belangrijk om een opdracht te geven aan Leiedal. 
 
De voorzitter is van oordeel dat het nuttig is met de betrokken instanties te  praten doch stelt voor om 
alsnog geen opdracht te geven aan Leiedal tot het opmaken van een rup voor een lokaal 
bedrijventerrein in het verlengde van het bedrijventerrein “Vijverdam”  te Waregem.  
 
Met 17 stemmen neen (Eendracht, Samenéén en Red) en 4 stemmen ja (CD&V-Gemeentewelzijn) op 
21 uitgebrachte stemmen wordt beslist om géén opdracht te geven aan de Intercommunale Leiedal 
om een rup op te maken voor een lokaal bedrijventerrein aansluitend bij het bedrijventerrein 
“Vijverdam” Waregem. 
 
6.2. Beslissing tot de realisatie van een kleinschalig gemeenschapscentrum voor de Heirweg 
op maat van het plaatselijk verenigingsleven en de socio-culturele activiteiten van de school, 
dit in vervanging van “’t Klokske” dat tot op de draad versleten is. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene  stelt dat het kleinschalig gemeenschapscentrum ’t Klokske  op de 
Heirweg dat 25 jaar geleden met ‘geschooide’ gelden en volledig eigenhandig gebouwd  werd met 
vrijwilligers tot op de draad versleten is en dringend aan vervanging toe is. Er is weliswaar de 
Speldoorn doch deze is meer geschikt voor grootschalige activiteiten, waardoor de draagkracht van de 
omgeving ook al eens wordt overschreden, maar deze overlast (o.a. geparkeerde wagens) wordt 
aanvaard. Kleinere activiteiten van de plaatselijke verenigingen kunnen echter niet direct meer ergens 
naar toe. Van de gelegenheid wenst raadslid te wijzen op een opportuniteit bij de nieuwe PPOD-
programma’s met mogelijkheden voor plattelandskernen. Gezien ook de plaatselijke school 
bouwplannen heeft en wenst uit te breiden in een bepaalde richting zou het nuttig zijn om een soort 
masterplan voor de Heirweg op te maken om een ongeordend geheel te voorkomen waardoor het 
centrum niet meer leefbaar zou zijn wat pas een groot probleem zou betekenen. 
Raadslid Marleen Titeca  - Decraene is  van mening dat alleen maar de intentie om aan voormelde 
iets te doen een goede aanzet zou zijn waarbij minstens de plaatselijke actoren als de school en het 
verenigingsleven zouden moeten betrokken worden. 
  
Schepen Greet Coucke antwoordt dat het noodzakelijk is om De Speldoorn efficiënter te organiseren 
waardoor er meer activiteiten kunnen plaatsvinden. 
 
Raadslid Rik Colman merkt nog op dat De Speldoorn in het weekeinde bijna niet meer bruikbaar is 
omdat een bepaalde vereniging er steeds aanwezig is. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene verlaat de vergadering. 
 
6.3. Vraag naar de impact van de reorganisatie binnen de Lijn op het aanbod openbaar vervoer 
in onze gemeente. 
Raadslid Rik Colman vraagt of  ons gemeentebestuur op de hoogte is van de grondige reorganisatie 
van het aanbod van De Lijn West-Vlaanderen in onze gemeente en welke  impact deze  reorganisatie 
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heeft op het aanbod busvervoer in onze gemeente en indien er iets ten nadele verandert, welke acties 
het bestuur heeft genomen. 
 
Schepen Claude Van Marcke verklaart dat de  enige wijzigingen zich situeren  in het aanbod van de 
belbus. Voor de belbussen Deerlijk en Anzegem zal pas om de 2 uur een rit gepland worden in de 
daluren. Tot op heden was dit om het uur.  Op 14 maart 2012  werd er een schrijven gericht aan De 
Lijn om daartegen te protesteren. Van deze gelegenheid werd ook gebruik gemaakt om nogmaals een 
structurele oplossing te vragen voor de overbezetting van de bussen op lijn 85 bij aanvang en einde 
van de schooltijden. 
 
Raadslid Rik Colman is van mening dat schrijven alleen niet voldoende is. 
 
De voorzitter Victor Gerniers  en schepen Greet Coucke antwoorden dat De Lijn hier geweest is en dat 
de problemen besproken werden. Dat  De Lijn de problemen, inzonderheid op lijn 85, erkent, dat ze 
zelf eigen tellingen verricht heeft in verband met de (over)bezetting, doch dat er voorlopig nog geen 
gunstig gevolg bekomen werd. 
 
Raadslid Rik Colman wijst er ook nog op dat op de website van de gemeente Anzegem een 
nieuwsbericht omtrent de besparingen bij De Lijn werd geplaatst doch dat de link in dit bericht naar de 
besparingen van  De Lijn in West-Vlaanderen nog geen informatie doorgeeft. 
 
6.4. Vragen rond de beslissing van het Schepencollege tot het organiseren van vervoer vanuit 
de Anzegemse rusthuizen naar de stemlokalen voor de gemeenteraadsverkiezingen. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn hoe het college het vervoer 
van de bewoners van de rusthuizen naar de stemlokalen wil aanpakken en welke waarborgen 
voorzien worden om beïnvloeding te vermijden. 
 
Raadslid Paul Verleyen voegt er nog aan toe dat het wel niet klopt dat er geen interesse is van de 
bewoners om te gaan stemmen. Hij citeert daarvoor uit een verslag van de bewonersraad van een  
verzorgingsinstelling, waaruit blijkt dat 80 % zou gaan stemmen moest men zich daarvoor niet hoeven 
te verplaatsen. Misschien ligt hierin een uitdaging voor de jeugd om deze problematiek aan te pakken. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat naar aanleiding van vorige vragen in de gemeenteraad  
onderzocht werd of er mogelijkheid bestond om stembureaus in te richten in de plaatselijke rust-en 
verzorgingsinstellingen. Om diverse redenen is dit niet haalbaar. De mogelijkheid om de residenten 
actief te laten deelnemen aan de verkiezingen is ook een zorg en aandachtspunt voor het 
schepencollege. Daarom besliste het college van burgemeester en schepenen in zitting van 29 
februari 2012  hierbij reeds anticiperend op een omzendbrief  daaromtrent in voorbereiding principieel 
om vervoer van  bewoners  van de plaatselijke verzorgingsinstellingen die dit wensen  te voorzien. De 
praktische modaliteiten moeten nog verder uitgewerkt worden indien daar daadwerkelijk interesse zou 
voor bestaan. Bij  een eerste voorlopige bevraging bij de campusverantwoordelijken blijkt daar echter 
ook weinig of geen interesse voor te bestaan van de bewoners. Indien dit vervoer toch wordt 
gerealiseerd zal de gemeente dit NIET zelf doen, doch laten uitvoeren door een gespecialiseerde 
dienst van aangepast vervoer voor minder mobiele mensen.  
 
Raadslid Frank Dooms vraagt of dit niet discriminerend is voor ander minder mobiele personen die 
niet in een instelling verblijven. 
 
Raadslid Rik Colman roept op om de burgerzin aan te wakkeren en zoveel mogelijk mensen te 
mobiliseren om te gaan stemmen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart de problematiek verder te onderzoeken. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene vervoegt zicht opnieuw bij de vergadering. 
 
6.5. Vraag naar de resultaten van de snelheidsmetingen in de Statiestraat – Eventueel 
beslissing tot het plaatsen van snelheidscamera(s) in afwachting van het realiseren van 
fietspaden. 
Raadslid Rik Colman vraagt om de resultaten te kennen van de snelheidsmetingen die het college van 
burgemeester en schepenen recent heeft georganiseerd in de Statiestraat. Gezien volgens eigen 
waarnemingen  blijkt dat de gemiddelde snelheid ver boven de toegelaten grens reikt, stelt raadslid 
voor om over te gaan tot het reduceren van de snelheid door continue snelheidscontroles en 
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verbalisaties. In voorkomend geval stelt zijn fractie voor tot het plaatsen van permanente 
snelheidscamera’s, aangezien de zone Mira geen tijd heeft om zeer regelmatige snelheidscontroles te 
organiseren.  
 
Schepen Claude Van Marcke antwoordt dat in de periode van 5 tot 19 maart 2012  ter hoogte van het 
kruispunt met de Krommestraat aan beide kanten van de Statiestraat een snelheidsinfobord geplaatst 
werd. In de richting van de spoorweg rijden op piekuren tussen 300 en 400 wagens per uur. In de 
andere richting is dat tussen de 400 en de 500. 
Wat de snelheid betreft, is de V85-waarde van belang. Deze waarde geeft de snelheid aan die door 
85% van de bestuurders niet overschreden wordt. We zien dat de V85-waarde in de richting van de 
spoorweg 62 km/u bedraagt, en in de richting van het centrum 67 km/u. 15% van de automobilisten 
rijdt dan ook snellen dan die V85 – waarde. Het gemeentebestuur wenst dan ook, in overleg met het 
Agentschap Wegen en Verkeer, de aanleg van fietspaden langs de Statiestraat en de Bevrijdingslaan, 
beslist in vorige gemeenteraad, zo snel mogelijk te realiseren. Daartoe wordt binnenkort de 
intercommunale Leiedal aangesteld als ontwerper. In afwachting heeft het schepencollege aan AWV 
gevraagd om flitspalen te installeren. En ook de politiezone Mira heeft bevestigd dat er opnieuw 
regelmatig snelheidscontroles zullen zijn in de Statiestraat. 
  
Raadslid Rik Colman vraagt of er geen mogelijkheid bestaat om een overzicht te bekomen van de 
snelheidsmetingen  eventueel gedetailleerd per schijf van 5 km en of er in afwachting van de aanleg 
van fietspaden en de plaatsing van flitspalen geen andere maatregelen kunnen genomen worden om 
vooral het rechte en brede beeld van de weg fysisch te wijzigen. 
 
Raadslid Paul Verleyen heeft als suggestie nog mee dat het bij sommige gps-toestellen mogelijk is 
bepaalde  afschrikkende geluiden te installeren  bij het overschrijden van de maximaal toegelaten 
snelheid . 
 
6.6. Vragen i.v.m. het vegen van de fietspaden in de Kerkstraat. 
Raadslid Rik Colman had de intentie te vragen  waarom  in de “properste gemeente (?)” van onze 
regio de fietspaden langs de Kerkstraat – die bezaaid liggen met grint – niet  werden geveegd 
niettegenstaande Imog op 20 maart in de Kerkstraat wel de straatgoot  geveegd heeft. Dit agendapunt 
is inmiddels zonder voorwerp omdat bij een 2de veegbeurt het fietspad wel werd meegenomen. Blijkt 
nu wel dat door de draaiende beweging van de borstels van de veegmachine in de midden grind blijft 
liggen. 
 
6.7. Vraag i.v.m. de riooldeksels in de Kerkstraat. 
Raadslid Rik Colman  stelt dat  fractie  CD&V-Gemeentewelzijn in het verleden al meermaals 
aangedrongen heeft om de putdeksels in de Kerkstraat op hetzelfde niveau te laten brengen als het 
wegdek teneinde de geluids- en trillingsoverlast voor de omwonenden te verminderen. Noch steeds 
liggen sommige putdeksels centimeters lager dan het wegdek en zorgen ze voor overlast. Een 
voorbeeld van hoe het niet moet, is de toestand ter hoogte van het huisnummer 97. De fractie van 
raadslid vraagt om dringend de putdeksels aldaar te laten ophogen tot het niveau van het wegdek. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat dit probleem werd gesignaleerd aan AWV op 6 maart 2012. 
 
6.8. Vraag i.v.m. de werken aan het wegdek van de Bevrijdingslaan te Kaster. 
Raadslid Rik Colman  wenste te vragen wanneer de werken aan de Bevrijdingslaan te Kaster zullen 
afgewerkt worden gezien er al enkele maanden werken werden uitgevoerd  doch nog niet voltooid. 
Het wegdek naast de rijbaan ligt er nog altijd centimeters lager dan de rijbaan, doch gezien deze 
werken inmiddels zijn uitgevoerd is dit agendapunt zonder voorwerp. 
 
De voorzitter Victor Gerniers geeft nog mee dat  de werken werden uitgevoerd op  14 maart 2012. 
 

Mondelinge vragen : 
Ingevolge Gemeenteraadsbeslissing van 3 juli 2007  – punt 2.1  ‘ Vaststellen huishoudelijk reglement 
Gemeenteraad  ‘ ( artikel 11 )  kunnen de raadsleden op het einde van de openbare zitting 
mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Frank Dooms wenst nog even terug te keren naar het agendapunt van vorige gemeenteraad 
gevraagd door raadslid Eddy Recour betreffende een publicatie in een weekblad en de rol van de 
pers. Raadslid Dooms stelt dat van de pers zou mogen verwacht worden dat deze onpartijdig is, dat 



9 

de waarheid wordt weergegeven en dat feiten gecheckt worden maar dat helaas niet altijd aan deze 3 
voorwaarden wordt voldaan. Wanneer in de verdere uiteenzetting bepaalde verwijzingen komen naar 
een persmedewerker, die weliswaar niet vernoemd wordt, vraagt raadslid Rik Colman om de 
tussenkomst van raadslid Frank Dooms te stoppen.  Tijdens vorige gemeenteraad heeft zijn fractie 
zich betreffende het agendapunt van raadslid Eddy Recour van alle commentaar onthouden en hij 
vraagt dit nu ook van raadslid Dooms. 

De voorzitter Victor Gerniers vraagt om het punt af te ronden. Raadslid Frank Dooms stopt zijn 
tussenkomst. 

Raadslid Rik Colman vraagt: 

•  naar de stand van zaken betreffende het geding in verband met het afsluiten van de 
oude zatte van de weg tussen de Meuleberg en Warandedreef/Tiegemberg. 

• een grote put  in de berm aan de Grote Leiestraat ter hoogte van ‘Den Ast’ op te 
vullen. 

Raadslid Mia Tack – Defoirdt: 

• wijst  er op dat de betegeling van het wegeltje tussen de Kerkdreef en 
Beukenhofstraat werd aangelegd in een verband gelijk met de rijrichting van fietsen 
waardoor fietsende kinderen regelmatig vallen. In het vervolg zou het wenselijk zijn 
om bij aanleg van fietswegen hiermee rekening te houden. 

 

Raadslid Paul Verleyen vraagt: 

• wanneer de resultaten van de mobiliteitsstudie Lindendries zullen bekend zijn gezien 
blijkt dat het schepencollege reeds kennis kreeg van een voorontwerp en of de 
bevolking daar ook zal  over geïnformeerd worden. 

• Naar de stand van zaken studie verkeersintensiteit in het interfluvium. Is er een 
openbaar document, is dit ergens raadpleegbaar,wordt de bevolking daarvan in 
kennis gesteld? 

• De titel ‘Netste gemeente ‘ werd weliswaar toegekend door derden doch valt flink te 
nuanceren. De recentste zwerfvuilactie van 17 maart 2012, die overigens zeer 
gebrekkig was georganiseerd en jammer genoeg ook niet gedragen is voor de 
bevolking, gaf nog nooit zulk een erbarmelijke resultaten. Alleen al in de Lange 
Winterstraat werden 13 zakken zwerfvuil verzameld. Er wordt een dossier 
‘zwerfvuilacties’ voorbereid voor de volgende gemeenteraad. 

 
Bij toepassing van artikel 11 van het huishoudelijk reglement Gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 

 
 

 

 
 
De agenda is afgewerkt, de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering.  
 
 
 
 
 
De Secretaris,                                                          De Voorzitter, 
Patrick Vandeputte.                                                 Victor Gerniers. 
 
 


